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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Az adófizetők parlagfű irtására felajánlott 1 %-át végkielégítésre, terepjáróra és
számítógépre kőltőtték?„

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mélységesen felháborító az a hír, ami az elmúlt napokban jelent meg a több sajtóorgánumban
is, arra vonatkozóan, hogy az állampolgárok személyi jövedelemadó felajánlásainak parlagfű
irtásra befolyt összegeket, nemes egyszerűséggel, a felajánlók megkérdezése nélkül ,
átcsoportosították különböz ő kiadásokra. Elfogadhatatlan, hogy a nemzetgazdasági miniszter
múlt heti megszorító csomagjának betudhatóan, ezt a pénzt végkielégítésekre, iroda i
eszközökre, sőt gépkocsik vásárlására fordította az illetékes minisztérium.

Napjainkban éppen elég nagy problémát jelent az, hogy az emberek egy bizonyos százaléka, a
nyomonkövethetetlenségbő l adódóan, nem él az adója 1 %-ának felajánlásával, ezt a helyzete t
most még a Kormány is súlyosbítja, teljes bizonytalanságot táplálva az emberekbe.

Az ügy 2009 óta húzódik, de most egy civil szervezet kitartó munkájának és a
minisztériummal szembeni pernyerésének eredményeképp, most már tisztán látható a z
emberek számára az a mélységesen elszomorító és egyben felháborító tény, hogy a
minisztérium egész egyszer űen felélte a több mint 1,1 milliárd felajánlott adóforint
kétharmadát működési költségekre, a maradék egyharmadot pedig átcsoportosította má s
területekre. A bíróság által elrendelt beszámoló szerint végkielégítésekre, informatikai
eszközökre, süteményekre, diákköri konferenciára és terepjáróra — októberben történt a
vásárlás, amikor már nincs parlagfű — fordította a minisztérium, a parlagfűirtás helyett. Tették



mindezt a szűk költségvetésre hivatkozva, akkor amikor a magán-nyugdíjpénztári vagyont
lenyúlta, majd elszórta a Kormány . Úgy látszik abból a minisztériumnak akkor nem jutott .
Miniszter Úr, hogy gondolta azt, hogy szembe megy 177 ezer állampolgár akaratával ?

Helyére kerülnek az emberek parlagfű irtásra felajánlott adóforintjai valaha ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2014 . szeptember 30 .
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